
Analytik A. Perla: SVO se odtroubí – Putin
odchází (VIDEO)
- CZ24 News | 1. října 2023

“SVO se odtroubí, Putin odchází” – nebezpečná hra s prezidentskými volbami …

Anonymní telegramové kanály jeden po druhém vydávají senzaci: Putin možná nepůjde k
prezidentským volbám. Je třeba nástupce, který “odtroubí” SVO a uzavře potupný mír se
Západem. Opravdu tomu někdo může věřit? Opravdu jsou v ruské politické elitě lidé, kteří
o takový výsledek skutečně usilují? V tomto vydání Skrytých významů odhalujeme některá
velmi špinavá tajemství…
V síti se od našich gaučových analytiků šíří zvěsti, že Putin do voleb nepůjde, že SVO
odtroubíme, a k moci přijde Medvěděv, který to udělá, a že Putin se nechce špinit. Existuje
taková politická varianta? Proč se to všecko rozjíždí a jak na to reagovat?
Co se děje? Probíhá informační podvrh přes telegram-kanály (TG), z nich některé jsou velmi
populární a mají statisíce abonentů. K čemu je ho třeba? Kdosi kdesi, přičemž nikoli s nejlepšími
záměry, chce zjistit, kolik lidí v politizované části ruské společnosti, která TG nejen čte, ale reaguje
na ně, je zainteresována na reálné změně moci v zemi – tj. revolučním převratu a ve výsledku
i katastrofě naší země.
Existují totiž konstanty: – například ta, že „v Rusku v době války nelze měnit vládu, protože pokus o
to vede k revoluci a ke katastrofě“ – svědčí o tom celá ruská historie. Znamená to, že ten, kdo dnes
říká, že je nutné provést „transfer moci“, jak oni říkají, tedy nalézt nástupce a přechodně nebo
nepřechodně vyměnit prezidenta, tak ten chce, nastolení období zmatků, zničení země atd.
Probíhá vyjasnění, kolik lidí si to přeje, a kdosi chce pochopit, zda se o tyto lidi může opřít. Proč?
Podívejme se na situaci na frontě:
Ta historikovi velmi nepříjemně připomíná situaci Krymské války 1863; rusko-japonské války 1904-5;
a 1.světové války v roce 1916.
·       Připomíná to tím, že na jedné straně se ruská armáda pevně drží a žádné důvody k prohře ve
válce nejsou, a navíc každému, kdo víceméně rozumí strategii, je jasné, že protivník mele
z posledního, že do své armády posílá všechny dosažitelné zdroje a rezervy, že ještě kousek – a bude
nucen ustoupit, nebo se vzdát za našich podmínek.
·       Ale ruská společnost je už válkou unavena, což je nevyhnutelné a vidí to každý, kdo se pokouší
sbírat peníze na pomoc bojující armádě – všichni toho začínají mít dost. Ruská společnost také chce,
aby všecko co nejrychleji skončilo.
·       A v tomto momentě začínají ruské společnosti předhazovat myšlenky, že jsme prohráli, že je
všecko v háji a je třeba se nějak smířit.
·       V důsledku toho jsme kdysi měli „Pařížský traktát“, pro Rusko krajně nevýhodný; Pro Rusko
nesmyslný mír s Japonskem – pro Rusko, které bylo připraveno zvítězit. A hned poté revoluce 1905,
z níž Rusko s odřenými zády vylezlo velmi oslabené. No, a co se stalo v roce 1917, to všichni velmi
dobře vědí.
Právě teď by, jakási velmi nepříjemná skupina politických elit v Rusku, chtěla využít situace. Chtěla
by začít se…(slušně řečeno) „kontakty“ se západními partnery.

Oni už ale začali (Abramovič, Medvědčuk)…
O Medvědčukovi (vystoupil s článkem, jaksi o dvou ostřích (slušně řečeno), jsem chtěl mluvit o
trochu později…, teď ale chci pohovořit o jiné osobě. Je jí madam Narusová (vdova po někdejším
Putinově šéfovi v Leningradu a matka skandální Xenie Sobčak – které jsou díky osobnímu vztahu
s Putinem zatím nedotknutelné – pozn.překl.), jíž se dostalo velmi rázného varování v Radě federace
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(horní komora parlamentu) jejíž je členkou, že bez vědomí Rady navštívila evropskou nepřátelskou
zemi. Konkrétně byla publikována její fotografie z Montpelliere, kde se nacházela – já bych si dovolil
nic víc než předpokládat, že mohla mít dohodnutý rozhovor s kýmsi. A jestliže se tato její cesta
dostala na veřejnost, možná omylem, prostřednictvím sítě, pak se můžeme dohadovat, že nejen ona,
ale, některé další z vysoce postavených osob takto postupují, aby kdesi s kýmsi o čemsi pohovořili. A
o čem? V jednom z TG je napsáno, že údajně jakási skupina osob za Rusko vyjednává s tím, že „o
statutu Krymu jednat nebudeme, ale o statutu Chersonské a Záporožské oblasti by se jednat dalo… a
také o statutu DNR a LNR by se mohlo jednat v tom smyslu, že bychom nepřešli přes jejich západní
hranice…“. A to už je vlastizrada v čisté podobě, protože Ústava RF včetně těchto republik už byla
přijata.
Vznikla nanejvýš nebezpečná situace, v níž tito lidé, kteří chtějí urychlená jednání s protivníkem, sází
na možnost odstranění prezidenta Putina od moci. A to není legrace.
Já jsem naprosto přesvědčen, že se jim to nepodaří. Jsem naprosto přesvědčen, že Putin do voleb
půjde, vyhraje a nikdo mu v tom nezabrání. Ale nebezpečí existuje.

A zdá se ti, že tato šance je poslední?
Ano, je poslední, a já mám za to, stejně jako Dugin, že je to existenciální střetnutí. Pokud Rusko
ukáže slabinu, nebudeme se mít odkud zvednout, nebudeme mít nástupiště, už nebude nic, abychom
zůstali velmocí. Velmi nedávno Jasin, který v minulých dnech zemřel, a který byl za Jelcina ministrem
hospodářství a který byl symbolem onoho liberálního bloku v ruské politicko-ekonomické elitě, který
zakládal Vysokou školu ekonomiky atd,… – tak ten poskytl interview „Deutsche Welle“ s názvem
„Proč Rusko už nemůže být impériem“ – jasný? Jejich strategie byla definována velmi dávno (cca od
r. 1915) a velmi přesně. Oni byli absolutně přesvědčeni, že koncem 80. let dosáhli naprostého
vítězství. Podle naprosto stejné logiky: – Rusko prohrálo v Afghánistánu, stáhlo odtud vojska, uznalo
porážku a to byl poslední kamínek, který spustil lavinu. Rusko ztratilo mnoho území,  mnoho
obyvatel, prakticky přestalo být velmocí … Ale cosi přece jen nevyšlo a Rusko se znovu zvedlo –
tentokráte ale naposledy. Pokud si nyní znovu dovolíme polevit, a stejně jako v roce 1989 říci, že
jsme prohráli a že je nám možno vládnout a řídit nás, tak přestaneme existovat a naši roli bude hrát
na jedné straně Evropa a na druhé straně Čína, a tady budou kočovat kmeny kolem roury – tak to
bylo přece psáno u Pelevina?!
My si nemůžeme dovolit uznat porážku ve válce, i kdyby by nám bylo jakkoli těžko.

K čemu tedy budou ony prezidentské volby?
Podle mého osobního názoru bychom měli říci, že je tu válečný stav, vedeme válku, a po tu dobu
nejsou žádné volby možné… Ale administrace vnitřní politiky prezidentovy kanceláře se drží jiného
názoru a zdá se jim, že pro zachování vnitropolitické stability včetně zachování všech institucí, volby
nutné jsou.
Inu, pokud Putin půjde do voleb a dostane přes 80% hlasů, jak by to ostatně mělo dopadnout, pak je
to přepych ve válce zbytečný, ale je možné se s ním smířit. Pokud se jim ale podaří přesvědčit, že je
nutná tzv. „Operace následník“, tak je hotovo.
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